

Der Unfallchirurg

Band 105
Volume 105

10·2002

Editorial

- M. Hansen, P.M. Rommens
Die proximale extraartikuläre Tibiafraktur 857
The proximal extra-articular tibial fracture

Leitthema *Main topic*

- M. Hansen · D. Mehler · W. Voltmer · P.M. Rommens
Die proximale extraartikuläre Tibiafraktur 858
The extraarticular proximal tibial fractures

Originalien *Original articles*

- A. P. Verheyden · S. Katscher · O. Gonschorek · H. Lill · C. Josten
Endoskopisch assistierte Rekonstruktion der thorakolumbalen Wirbelsäule in Bauchlage 873
Endoscopically assisted minimally invasive reconstruction of the anterior thoracolumbar spine in prone position
- W. Werner-Tutschku · G. Lajtai · G. Schmiedhuber · T. Lang · C. Pirkl · E. Orthner
Intra- und perioperative Komplikationen bei der Stabilisierung von per- und subtrochantären Femurfrakturen mittels PFN® 881
Intra- and perioperative complications in the stabilization of per- and subtrochanteric femoral fractures by means of PFN
- U. Stöckle · B. König · M. Dahne · M. Raschke · N. P. Haas
Navigationsverfahren in der Becken- und Azetabulumchirurgie. Klinische Erfahrungen, Indikationen und Grenzen 886
Computer assisted pelvic and acetabular surgery. Clinical experiences and indications
- M. H. Hessmann · S. Nijs · P.M. Rommens
Acetabulumfrakturen im Alter. Ergebnisse eines differenzierten Behandlungskonzeptes 893
Acetabular fractures in the elderly. Results of a sophisticated treatment concept

Weiterbildung *Continuing education*

- W. Strecker · P. Keppler
Analyse und Korrektur von Beindeformitäten. Teil 2: Korrektur 901
Analysis and correction of leg deformities. Part 2: Correction

Kasuistiken *Cases*

- K. Stock · S. Peters · C. Behrmann · R. P. Spielmann
Die bilaterale Dissektion der Aa. carotides internae. Eine nicht zu unterschätzende Ursache neurologischer Ausfälle nach HWS-Schleudertrauma 919
Bilateral carotid dissection. A not to underestimate cause of neurological loss after road accident
- B. Mandrella
Die konservative Behandlung von Oberschenkelbrüchen mit dem Verfahren nach Perkins. Vorgehen unter ungünstigen Bedingungen 923
The conservative treatment of femur fractures by Perkins traction. Management in adverse situations
- S. A. Esenwein · T. Ambacher · E. Kollig · F. Kutscha-Lissberg · F. Hopf · G. Muhr
Septische Arthritiden des Schultergelenks nach intraartikulärer Injektionstherapie. Letaler Verlauf nach zeitverzögertem Therapiebeginn 932
Septic arthritis of the shoulder following intra-articular injection therapy. Lethal course due to delayed initiation of therapy

